
1e Nieuwsbrief 2021 

Je ontkomt er niet aan. Ook het jaar 2021 wordt helaas geregeerd door corona. De wereld staat op 

de kop. Bijna niets kan en hetgeen wel kan, moet voldoen aan strenge normen. Ook wij  hadden het 

ons allemaal iets anders voorgesteld, maar helaas wij moeten het ermee doen. Ieder van ons kent in 

de omgeving wel iemand die is getroffen door corona. Ook binnen onze vereniging zijn mensen 

getroffen door corona. Sommige mensen merken er amper iets van, anderen worden doodziek. Wij 

wensen alle veel sterkte en beterschap. Hopelijk komt het vaccinatie programma snel opgang en 

kunnen we weer veilig ons leven oppakken.  

Door de Corona maatregelen is het bestuur slechts enkele keren (op afstand) bij elkaar geweest.  

Toch draait de vereniging gewoon door. De botenplaats,  leden administratie, de financiële 

administratie, vergunningen verstrekken en diverse overleggen via teams met andere (overheid) 

instellingen. Ook heeft de wedstrijd en jeugd commissie de activiteiten gepland en geregeld voor 

2021. 

Of en hoe het doorgaat gaan we zien, aan ons zal het niet liggen. Zodra wij meer weten informeren 

wij jullie.  

 

Samenstelling bestuur 

Na het vertrek van onze vorige voorzitter heeft de secretaris, Willem Swaters, tijdelijk de functie als   

voorzitter waar genomen. Henk ten Broeke heeft tijdelijk het secretariaat overgenomen van Willem. 

In de periode voorafgaande aan de jaarvergadering 2020 kwamen wij tot de conclusie dat het de 

vereniging ten goede zou komen dat Willem het secretariaat weer op zich zou nemen en Henk de 

functie van voorzitter ging vervullen. Dit alles met steun van het voltallige bestuur. In de 

jaarvergadering van 2020 is dit aan de leden voor gelegd. Een ieder kon hiermee instemmen.  Door 

het vertrek van enkele bestuursleden bestond het bestuur niet meer uit het gewenste aantal van 9 

bestuursleden. Rob Smit heeft zich op de jaarvergadering aangemeld als nieuw bestuurslid. In het 

voorjaar van 2021 heeft Gert de Bruin zich ook aangemeld als bestuurslid. Wij kennen Gert als lid van 

de wedstrijdcommissie. Dit betekent dat het bestuur gelukkig weer uit negen personen bestaat. 

Hieronder de namen en (specifieke) functies van de bestuursleden; 

Henk te Broeke; Voorzitter, Willem Swaters; Secretaris, Jan Horst; Penningmeester, Ron Menting; 

Jeugdcommissie, Coby van Dooren en Gert de Bruin; Wedstrijdcommissie, Rob Smit; Automatisering 

en website beheer, Bennie Vierwind; Botenplaats, Maarten Holterman; Specialist groenbeheer en 

groen onderhoud.  

Uiteraard kunnen wij als bestuur ook niet alles en worden wij ondersteund door diverse leden en  

commissies. Allemaal enorm dank hiervoor.  

Clubhuis 

In verband met de corona maatregelen is het clubhuis, onder voorwaarden dat men de corona regels 

in acht neemt,  alleen nog toegankelijk voor de vrijwilligers die het clubhuis beheren en de 

botenplaats onderhouden.  Alle andere activiteiten in het clubhuis zijn voorlopig opgeschort.  

Botenplaats  

In het voor- en najaar kan het steiger door algengroei behoorlijk glad worden. Jaarlijks werd het 

steiger met de hogedrukreiniger schoon gemaakt maar helaas was dit niet afdoende. De wens was er 

al langer om hier iets tegen te doen. Er waren diverse opties. Alleen het kostenplaatje varieerde 



tussen de 2000 en 6000 euro. De goedkoopste optie was het steiger te bekleden met kippengaas. 

Echter dit moesten wij zelf doen en was heel veel werk. Het gaas moet handmatig met strips op het 

steiger worden vastgezet . De strips konden kant en klaar worden geleverd.  

Kant en klaar betekent meestal ook dat er een kant en klaar prijskaartje aan hangt.   

Door te shoppen en alles zelf op maat te maken en de montage in eigen beheer te doen(in weer en 

wind) hebben ze het voor ver onder de 2000 euro gefikst. Bedankt hiervoor !!!!! 

 

Bergruimtes buitenboordmotoren en kasten  

In verband met milieuvoorschriften en veiligheid is het bestuur bezig om te kijken of de opslag zoals 

deze nu gebeurd wel conform de regels is. Het valt ons steeds vaker op dat er een behoorlijke 

benzine lucht in de berging aanwezig is. Benzine damp is brandbaar en slecht voor de gezondheid als 

je deze inademt. Op dit moment loopt er een onderzoek  naar de maatregelen die wij kunnen en/of 

moeten nemen.    

Vijver Zuid 

Afgelopen jaar hebben wij voor het eerst gebruik kunnen maken van onze karper vijver voor de vaste 

hengel. De eerste ervaringen zijn zeer positief. Ter bescherming van de dure pootvis ontkom je niet 

aan bepaalde regels. Om er op toe te zien dat deze regels ook worden nageleefd zijn er 12 

vrijwilligers die zich beschikbaar hebben gesteld als vereniging controleur. Als bestuur vraag je dan….. 

ging alles goed en waren de regels duidelijk en werden ze ook nageleefd ???  Ja… het meeste ging 

goed. Er werd met plezier gevist en er werden ook best wel mooie vangsten behaald. Wat ging er 

niet goed……  De meeste overtredingen van het reglement was het vissen met de werphengel en een 

tweede hengel. Daarnaast werd een enkeling aangesproken omdat met zonder elastiek in de top 

viste.  Uiteraard zijn de controleurs in gesprek gegaan met de ”overtreders” en gaan wij ervan uit dat 

het nu duidelijk is wat wel en wat niet mag op de karper vijver zuid. Dit betekent wel dat wanneer 

een lid nu nog steeds de regels op zuid niet naleeft het bestuur maatregelen zal nemen. Dit kan 

variëren van een officiële waarschuwing of zelfs royement. Het regelement staat op onze website.  

Ontwikkelingen Sportpark zuid 

Sportpark Zuid moet toegankelijker, aantrekkelijker en veiliger worden voor de bewoners van de 

gemeente Doetinchem. Om dit te realiseren zijn er in 2018 werkgroepen in het leven geroepen die 

met voorstellen kunnen komen hoe dit gerealiseerd kan worden. Deze werkgroepen bestaan uit 

vertegenwoordigers van de verenigingen die op zuid gevestigd zijn en vertegenwoordigers van de 

gemeente Doetinchem. Aangezien ook wij belangen hebben (visvijvers) op Zuid zijn wij als vereniging 

hierbij betrokken. Om de zaken gecoördineerd te laten verlopen is er met (provincie) subsidie een 

“sportmanager” aangesteld. Uiteraard vinden wij ook dat een sportpark zoals Zuid aantrekkelijk en 

veilig moet zijn voor de gebruikers en de bezoekers. Onze prioriteit ligt echter duidelijk bij onze 

visvijvers. Hierbij staan toegankelijkheid en rust bovenaan de lijst. Inmiddels zijn er diverse plannen 

gelanceerd over de inrichting van het sportpark. Een plan dat ons direct raakt is het realiseren van 

een “sportzone” langs de noordzijde (toegang pad fietscross) van onze karper vijver. Dit betekent 

voor ons dat de toegankelijkheid en de rust rondom de  vijver in het gedrang komen. Voor ons 

absoluut onaanvaardbaar. In het voortraject hebben wij als vereniging drie alternatieve locaties 

aangedragen voor realisatie van deze “sportzone”. Helaas zijn deze alle drie, in onze ogen zeer 

onterecht,  als niet realiseerbaar betiteld. Wij hebben het gevoel dat wij als vereniging niet serieus 

worden genomen.  Uiteraard gaan wij tot het uiterste om onze belangen te verdedigen. Zodra er 

nieuwe ontwikkelingen zijn zullen wij u hierover informeren. 



Jaarvergadering 2021 

Zoals het er nu naar uitziet kunnen we in april 2021 geen jaarvergadering houden.  Ons streven is 

natuurlijk wel om een jaarvergadering te houden. Hoe en wanneer, wij weten het nog niet. 

Wij informeren u tijdig hierover. 

Wedstrijd programma senioren 2021 

Onze wedstrijdcommissie heeft voor 2021 het programma voor de onderlinge wedstrijden klaar. Op 

onze website staat het schema vermeld. Alles is hiervoor geregeld. Data en parcours bij de federatie 

aangevraagd en de karper locaties  zijn besproken. Nu maar hopen dat alles ook door kan gaan. Heb 

je interesse om aan 1 of meerdere wedstrijden mee te doen…. Geef je dan alvast op. Op 3 april 

aanstaande tussen 13.00 en 15.00 uur kan dit in ons clubhuis. Uiteraard onder de dan geldende 

corona regels. Tussen 13.00 en 15.00 uur kan dit ook telefonisch onder nummer  0314 344651.  

Jeugd activiteiten 

Ook onze jeugd commissie buigt zich over de activiteiten voor 2021. Maar ook hier speelt corona een 

grote rol. Wat kan wel en wat kan niet. Natuurlijk willen wij van alles. Natuurlijk weten wij dat zeker 

de jeugd er aan toe is om aan activiteiten deel te nemen. Maar wij realiseren ons ook heel goed dat 

wij ons aan de corona regels houden. Je moet er toch niet aan denken dat wij als vereniging 

verantwoordelijk worden gehouden voor een corona besmetting thuis of van oma en/of opa.   

Tot slot 

Het gaat weer een jaar worden met veel onzekerheden.  Wij als hengelsportvereniging hebben daar 

ook mee te maken. Ook wij moeten ter bescherming van uw en onze gezondheid rekening houden 

met de corona maatregelen zoals die door de overheid worden voorgeschreven. Mochten er zaken 

zijn die even wat anders lopen dan gebruikelijk vragen wij hiervoor  begrip.  Heeft u vragen en/of 

opmerkingen laat het ons weten.  

Het Bestuur. 

      


